#### السيرة الذاتية

## درغد هاشم جاسم

الجامعة المستنصرية ــ كلية ــالإدارة و الاقتصادــــــــ Mobile: +9647804829466 Email: username@email.com

## ملخص تعريفي: دكتورة في قسم المحاسبة / التخصص الدقيق محاسبة تكاليف

• كلمات مختصرة وليس فقرات مختصرة اضافة الى بعض الخبرات المهنية.

## الشهادات الدراسية:

- : Ph.D. #1: دكتوراه فلسفة في المحاسبة من كلية التجارة/ جامعة قناة السويس/ جمهورية مصر العربية 2014.
  - M.Sc. #2: ماجستير محاسبة من كلية الادارة والاقتصاد/ جامعة بغداد 2006.
  - B.Sc. #3: بكلوريوس علوم في المحاسبة من كلية الادارة والاقتصاد/ جامعة بغداد 1998.

### الجوائز والتكريم الأكاديمي

• :1# حاصلة على العديد من كتب الشكر سواء من رئيس القسم والعميد ورئيس الجامعة.

### الخبرة الأكاديمية والتدريس:

• 1: التدريس في قسم المحاسبة/ كلية الادارة والاقتصاد/ الجامعة المستنصرية

## المقررات الدراسية التي تم تدريسها:

الدراسات الأولية	الدراسات العليا
المبادىء المحاسبية/ المرحلة الاولى	
محاسبة التكاليف/ المرحلة الثالثة	
النظام المحاسبي الموحد/ المرحلة الثالثة	
المحاسبة المالية المتقدمة/ المرحلة الثالثة	
محاسبة التكاليف المتقدمة/ المرحلة الرابعة	

## الأنتساب المهنى او الجمعيات:

• لجان : عضو في العديد من اللجان داخل الكلية منها اللجان الامتحانية ولجنة الجودة.

## المنشورات العلمية

بحوث علمية. لدي العديد من البحوث العلمية المنشورة في مجلات محلية وعربية.

## اتطوير المهارات:

- Certifications.Conferences.Workshops.
  - شاركت في العديد من المؤتمرات.

#### Curriculum Vitae

## Dr. Raghad Hashim Jasim

Mustansiriyah University – College of -----Adminstration and Economics----Mobile: +9647804829466
Email: username@email.com

# PERSONAL SUMMARY: A DOCTOR IN THE DEPARTMENT OF ACCOUNTING, SPECIALIZATION: COST ACCOUNTING.

• Short words not short paragraph please. With some Professionals.

#### **EDUCATION:**

- Ph.D. #1: Doctorate of philosophy in Accounting from University Suez Canal/ Egypt 2014.
- M.Sc. #2: Master of Accounting from University of Baghdad 2006.
- B.Sc. #3: B.Sc. Accounting Science from University of Baghdad 1998.

#### ACADEMIC HONORS AND AWARDS:

• #1: She holds a number of letters of appreciation from president of the Accounting dept. and Dean and the president of the University.

#### ACADEMIC / TEACHING EXPERIENCE:

• #1: Teaching at the Accounting dept.

#### **COURSES TAUGHT:**

Undergraduate	Graduate
Accounting principles/ cost Accounting/	
Uniform Accounting System/ Advanced	
financial Accounting/ Advanced cost	
Accounting.	

#### **PROFESSIONAL AFFILIATIONS:**

• Chairman, Diversity Committee: Member of several committees within the college, including test scores committees / quality committees.

#### **PUPLICATIONS:**

• Papers. I have several of papers published research, both in the local and Arab magazines.

#### **PROFFESSIONAL DEVELOPM**

• Conferences: I participated in several Conferences

